
Kamerleden vragen,

(eind 1970)

Antwoord

De Benelux-overeenkomst op het gebied van de

jacht en de vogelbescherming biedt een bruikbare

basis voor een verdergaande harmonisatie van de

in de Benelux-landen bestaande maatregelen tot

bescherming van de vogelstand, welke thans nog sterk

uiteenlopen.
De overeenkomst, die op 10 juni 1970 door de gevolmachtigden van de drie

Regeringen te Brussel werd getekend, is echter nog niet in werking ge-

treden, Zij behoeft nog de goedkeuring van de parlementen van de drie

landen.

Voorts moet zij voor wat betreft de vogelbescherming als een raamover-

eenkomst worden gezien, waaraan het Comité van Ministers de nodige inhoud

zal geven. In Benelux-verband vindt reeds overleg plaats over de uit-

werking van de in de overeenkomst opgenomen artikelen over de bescherming
van de vogelstand. Bij dit overleg wordt van Nederlandse zijde met klem

aangedrongen op het tot stand komen van een regeling, die de massale vangst

van beschermde vogels en de handel daarin voor consumptie-doeleinden

uitsluit.' In afwachting van de resultaten van dit overleg acht ik het

minder juist terzake van de onderhavige aangelegenheid thans stappen te

ondernemen bij de Belgische regering. Indien echter onverhoopt mocht

blijken,dat die resultaten uit het oogpunt van vogelbescherming teleur-

stellend zijn, zal ik niet aarzelen alsnog de nodige stappen te doen.

Aldus in "Trefpunt" jan. 1971 staatssecretaris Mr.H.J.v.d,. P oei

Parus caeruleus L

inzake vraag cf clausule:

“het verbieden van het verhandelen

van inehet wild levende vogelsoorten”

in de jacht- en vogelwetgeving in

Benelux-verband en “bescherming

van in het wild levende vogel-

soorten”, voor België voldoende is.
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